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Zápis ze zasedání AS FaVU VUT v Brně ze dne 18. listopadu 2009 
 
Přítomno: MgA. Filip Cenek, MgA. Tomáš Hrůza, akad. mal. Tomáš Lahoda,  

Mgr. et MgA. Barbora Lungová, Ondřej Merta, akad. mal. Vladimír Merta,  
BcA. Samuel Paučo, BcA.Bohumíra Smolejová, ak. mal. Margita Titlová,  

 
Omluveni: prof. akad. mal. Martin Mainer,  
Neomluveni: Filip Smetana  
 
Hosté:  Mgr. Jaroslava Bílá, PhDr. Hedvika Šimíčková, 
Omluvení hosté: prof. akad. mal. Michal Gabriel. 
 
Program zasedání: 
  1.    Schválení  programu, akad.mal. Merta; 
  2.    Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU VUT v Brně ze dne 21.10. 2009 v Brně, ak. mal. Merta; 
  3.    Zpráva o hospodaření FaVU VUT v Brně, Mgr. Bílá; 
  4.    Zpráva  o činnosti FaVU VUT v Brně, prof. akad. soch. Gabriel; 
  5.    Informace o uložení přístrojů a zodpovědnosti za majetek pro potřeby doktorandů,   
         prof.akad.soch.Gabriel;  
  6.    Odvolání a jmenování členů disciplinární komise, prof. akad. soch. Gabriel; 
  7.    Projednání, případně schválení směrnice o přestupech a stážích, prof. akad. soch. Gabriel; 
  8.    Požadavek na vytvoření přehledu dle počtu hodin odučených jednotlivými vyučujícími podle  
         stávajícího rozvrhu a počtu studentů, Mgr. Lungová; 
  9.    Informovanost studentů o zkoušce B1, Mgr. Lungová; 
10.    Předpisy FaVU VUT v Brně, ak. mal. Merta; 
11.    Změny v organizaci zimních klauzur, BcA. Paučo; 
12.    Předmět Autorské porfólio, BcA. Paučo; 
13.    Jednosemestrální předměty – zvyšování náročnosti studia, BcA. Paučo; 
14.    Zpráva ze zasedání AS VUT v Brně, PhDr. Chamonikola, Ph.D., doc.MgA.Kvíčala, BcA.Paučo; 
15.   Dislokace Ponava, přizván kvestor VUT v Brně Ing. Kotek, ak. mal. Merta; 
16.   Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU, akad.mal. Merta; 
17.   Různé 
a) Svolání shromáždění akademické obce FaVU VUT v Brně, BcA. Paučo 
b) Žádost akad. soch. Michala Blažka, ak. mal. Merta  
 
 
1. Schválení programu, akad. mal. Vladimír Merta 
program doplnit o body: 
17. a) Svolání shromáždění akademické obce FaVU VUT v Brně, BcA. Paučo 
17. b) Žádost akad. soch. Michala Blažka, ak. mal. Merta 
Hlasování: pro: 8, proti: -, zdržel se: -. Program ve znění doplnění schválen. 
 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU VUT v Brně 
Hlasování: pro: 8, proti: -, zdržel se: -. Zápis byl v předloženém znění schválen. 
 
3. Zpráva o hospodaření, Mgr. Bílá 
v průběhu projednávaného bodu se dostavil na zasedání senátor Ondřej Merta. 
Senátoři AS FaVU byli tajemnicí fakulty Mgr. Bílou podrobně seznámeni s čerpáním rozpočtu fakulty 
na r. 2009, viz. příloha č. 1. Mgr. Bílá objasnila senátorům existenci a fungováním fondů: FRIM, 
stipendijního fondu, fondu odměn, rezervního fondu a fondu sociálního, objasnila způsob, skladbu, 
čerpání a sledování rozpočtu příslušného roku. Dále zodpověděla na dotazy senátorů týkající se 
investičního a neinvestičního majetku. Otázka podrobného sledování čerpání ateliérových finančních 
prostředků s rozpadem na jednotlivé položky nebo pouze sledování procenta čerpání ateliérových 
prostředků bude ještě prodiskutována (nař. Katedra teorií a dějin umění upřednostňuje podrobné 



2 

sledování čerpání prostředků po jednotlivých položkách). Senátoři byli upozorněni na stálý nárůst 
nákladů na energie (v posledních 4-5ti letech nárůst o cca 50% v ceně i cenách). 
 
Senátoři, studenti pp. Ondřej Merta a Filip Smetana byli požádáni o předání čísel osobních účtů, aby 
jim mohla být vyplacena stipendia za činnost v AS FaVU VUT v Brně. Čísla účtů zavede do systému 
Apollo studijní referentka paní Jitka Uhrínová. 
 
4.    Zpráva  o činnosti FaVU VUT v Brně, prof. akad. soch. Gabriel, děkan omluven, přeloženo na 
příští zasedání AS FaVU VUT v Brně. 
 
5.    Informace o uložení přístrojů a zodpovědnosti za majetek pro potřeby doktorandů, 
prof.akad.soch.Gabriel, děkan omluven, přeloženo na příští zasedání AS FaVU VUT v Brně. 
 
 6.    Odvolání a jmenování členů disciplinární komise, prof. akad. soch. Gabriel; 
viz. příloha č. 2, předloženo na předcházejícím zasedání AS FaVU, předkládací lhůta začala běžet dne 
21. 10. 2009.   
Hlasování: pro: 8, proti: -, zdržel se: 1. Odvolání a jmenování členů disciplinární komise dle 
předloženého návrhu schváleno. 
 
7.    Projednání, případně schválení směrnice o přestupech a stážích, prof. akad. soch. Gabriel; 
viz. příloha č. 3, předloženo na předcházejícím zasedání AS FaVU, předkládací lhůta začala běžet dne 
21. 10. 2009.  K jednání přizvána PhDr. Šimíčková, která podala senátorům informace týkající se 
zejména čl. 4 navrhované směrnice.  
Hlasování: pro: 9, proti: -, zdržel se: -. Směrnice o přestupech a stážích v předloženém znění 
jednomyslně schválena. 
 
8.    Požadavek na vytvoření přehledu dle počtu hodin odučených jednotlivými vyučujícími podle  
stávajícího rozvrhu a počtu studentů, Mgr. Lungová; 
Usnesení: 
AS FaVU žádá vedení fakulty o vypracování přehledu reálného počtu hodin garantovaného 
jednotlivými vyučujícími (vykázat vyučujícího, nikoli garanta) současně s počtem studentů zapsaných 
na tyto předměty včetně konfrontace velikosti úvazků k těmto datům. 
Hlasování: pro: 9, proti: -, zdržel se: -. Usnesení jednomyslně schváleno. 
 
9.    Informovanost studentů o zkoušce B1, Mgr. Lungová; 
Mgr. Lungová podávala informace o výuce anglického jazyka a složení zkoušky B1 již v prvním 
týdnu měsíce září prostřednictvím úředních desek v budovách Údolní i Rybářská. AS FaVU navrhuje 
zasílat důležité informace studentům pomocí VUT zprávy. Současně navrhuje PhDr. Ondračkovi, aby 
ve spolupráci s MgA. Balounem zpracovali program pro automatické rozesílání upozornění o 
termínech zkoušek, odevzdávání prací apod. studentům FaVU VUT zprávou. 
 
10.    Předpisy FaVU VUT v Brně, ak. mal. Merta; 
Viz. přílohy č. 4 – e-mail ak. mal. Merty od tajemnice AS VUT, č. 5 – zápis č. 2/2009 z AS VUT v 
Brně, č.6 – Jednací řád Umělecké rady FaVU VUT v Brně, č. 7 – Statut FaVU VUT v Brně a č. 8 – 
Volební a jednací řád AS FaVU. Ve Statutu FaVU, Volebním a jednacím řádu AS VUT v Brně a 
Volebním a jednacím řádu UR FaVU VUT v Brně zaneseny připomínky AS VUT v Brně. Legislativní 
komise AS FaVU projedná návrhy změn s právním oddělením VUT. Hlavní problém týkající se 
jednokomorového nebo dvoukomorového volebního obvodu navrhuje BcA. Paučo projednat na 
shromáždění akademické obce. 
 
Z jednání odešla z důvodu výuky Mgr. Lungová 
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11.    Změny v organizaci zimních klauzur, BcA. Paučo; 
akademickým pracovníkům a studentům FaVU byl předán dotazník, příloha č.9, týkající se změn 
v organizaci zimních klauzur. Vzhledem k připomínkám ke znění otázek v dotazníku budou 
vyhodnoceny první tři otázky a s výsledkem bude seznámeno shromáždění akademické obce.  
Senátoři diskutovali o názvu a smyslu semestrální zkoušky, dosud uváděné jako „klauzura“ a o 
organizaci hodnotících komisí. 
 
12.    Předmět Autorské porfólio, BcA. Paučo; 
senátoři prodiskutovali výuku povinného předmětu Autorské porfólio a vzhledem k nepřítomnosti 
PhDr. Ondračky na zasedání AS FaVU odložili bod jednání na příští zasedání AS FaVU. AS FaVU 
žádá vedení fakulty o vysvětlení, proč je tento předmět zařazen mezi povinné, když je zároveň pro 
jediný ateliér nepovinný.  
 
13.    Jednosemestrální předměty – zvyšování náročnosti studia, BcA. Paučo; 
bod bude projednán na shromáždění akademické obce.  
 
14.    Zpráva ze zasedání AS VUT v Brně, PhDr. Chamonikola, Ph.D., doc.MgA.Kvíčala, 
BcA.Paučo; 
informaci ze zasedání AS VUT v Brně podal BcA. Paučo 
- rektorem zvolen prof. Ing. Karel Rais, CSc., MBA 
- hlasováním zřízeny dva vysokoškolské ústavy – CESA (sport. aktivity) a CEITEC (vysokoškolské  
vzdělávací centrum). Pokud nebudou oba ústavy  schopny financovat svůj provoz, budou muset být 
dotovány. 
  
15.   Dislokace Ponava, přizván kvestor VUT v Brně, Ing. Kotek, ak. mal. Merta; 
AS FaVU si namísto kvestora VUT v Brně, Ing. Kotka přizval akad. soch. Zdeňka Zdařila, proděkana 
pro dislokaci a materiální vybavení FaVU. AS FaVU vyslechl zprávu o vývoji a stavu dislokace 
fakulty. V současné době začíná firma Tiproprojekta s r. o. práce na projektové dokumentaci. 
 
16.   Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU, akad.mal. Merta; 
příští řádné zasedání se uskuteční ve středu 13. 1. 2009, v 10.30 hod., v pracovně děkana.FaVU VUT 
v Brně, Rybářská 125/13/15, Brno.  
Hlasování: pro: 8, proti: -, zdržel se: -, nepřítomna: Mgr.Lungová. Termín zasedání jednomyslně 
schválen. 
 
17.   Různé 
a) Svolání shromáždění akademické obce, BcA. Paučo;  
- návrhy do programu jednání akademické obce zasílat e-mailem na adresu ak. mal. Merty, předsedy 
AS VUT v Brně (merta@ffa.vutbr.cz) do pátku 20. 11. 2009. AS FaVU navrhuje zařadit do programu 
rozhodnutí o volebním obvodu FaVU VUT v Brně; změny v organizaci zimních klauzur; 
jednosemestrální předměty – zvyšování náročnosti studia; dislokaci fakulty do objektu v katastrálním 
území Ponava.  
- termín shromáždění – středa 16. 12. 2009, 11. 00 hod., učebna č. 211. Přesunutí výuky 
z přednáškové místnosti projedná s Mgr. Sýkorovou ak. mal. Merta. 
 
b) Žádost akad. soch. Michala Blažka,  ak. mal. Merta 
senátoři byli seznámeni se zněním dopisu, žádosti akad. soch. Michala Blažka, viz. příloha 
č.10. AS FaVU upozorní na dopis akad. soch. Blažka prof. Gabriela, děkana FaVU VUT 
v Brně a vyžádá si také jeho stanovisko k obsahu dopisu.  
 
 
Zapsala: Jana di Lenardo 
Verifikoval: akad. mal. Vladimír Merta 


